
Å RSMØTE / SESONGSLUTTMØTE  

Møtet ble holdt i Statoils lokaler onsdag 6. november 2013 kl. 18.00.  

Saksliste 

1. Åpning av møtet 

Leder Berit Bakken åpnet møtet og ønsket velkommen og ga ordet til Heidi Elin Aasbø fra 
kretskontoret. Hun presenterte seg og er den i administrasjonen som har orientering som en av sine 
ansvarsområder. Hun delte samtidig ut blomster til Per Ingar Hadland og Berit Bakken som gikk ut av 
O-utvalget. 

2. Årsrapport fra utvalget 

- Berit Bakken leste årsrapport fra leder 
- Brit Nilsen leste årsrapport fra nestleder/kursansvarlig 
- Per Ingar Hadland leste årsrapport fra terrengfordeler 
- Ommund Bakkevold leste årsrapport fra rankingfører 
- Steinar Amundsen leste årsrapport fra materialforvalter 

3. Saker til behandling  

Det ble meldt inn følgende forslag for behandling på møtet (innen fristen): 

Forslag 1 fra Jørgen Nilsen, CGI BIL 

 Påmelding til løpene via Eventor 

O-utvalgets vurdering: 
Vi har sjekket bruk av Eventor til påmelding noe, men det er fortsatt en del usikkerhet mht. rutine for 
etteranmelding og klasseinndeling slik at dette ikke er klart til sesongstart 2014. O-utvalget vil 
benytte kommende sesong til å vurdere hvordan bruk av Eventor kan fungere for oss, og ta saken 
opp på neste årsmøte. 
 
På årsmøtet redegjorde Ommund ytterligere om fordeler og ulemper vedrørende å ta i bruk Eventor. 
Blant annet ble utfordringer om klasseinndelinger nevnt. Det kom flere innspill fra fremmøtte, noen 
mente det var enkelt med påmelding i Xcel, slik mange gjør i dag. 

Vedtak på årsmøtet: 
Ommund ser nærmere på dette, eventuell bruk av Eventor tas opp til ny vurdering i 2014.  

Forslag 2 fra Ole Bakkevold, Talisman Energy BIL  

 Abonnere på nyhetene til mail  

O-utvalgets vurdering: 
Vi håper at vi kan få til en løsning via kretsens systemer som ikke innebærer mye ekstraarbeid. 
Forutsetter at dette er en frivillig løsning der de som er interessert melder seg på.  

Vedtak på årsmøtet: 
Årsmøtet støtter o-utvalgets forslag. Vedtatt. 

Forslag 3 fra O-utvalget 

Større kart-målestokk for de eldste klassene 



O-utvalgets vurdering: 
Vi forslår å innføre kart i målestokken 1:5000 for løype H og F (D50+ og H60+). 
 
Per Ingar spilte inn at også kart i Trim og Nybegynnerklassene bør være i 1:5000. 

Vedtak på årsmøtet: 
Stor støtte for dette på årsmøtet, slik at både Trim, Ny, klasse H og F for fremtiden skal være i 
målestokk 1:5000 (eller større). Vedtatt. 

Forslag 4 fra O-utvalget 

 Fjerne enkeltstrekk midt i løypa dersom en post er feil.  

O-utvalgets vurdering: 
Ved feil plassering o.l. for en post midt i løpet foreslår vi å kutte enkelte strekk for å slippe å 
annullere hele klasser. Dataprogrammet har denne funksjonen. 

Vedtak på årsmøtet: 
Litt diskusjon for og imot på Årsmøtet. 
 
Stor flertall av Årsmøtet støtter O-utvalgets forslag. Dette må gjelde både om posten ligger feil eller 
er feil kodet. Vedtatt. 

Kaffepause 

4. Hjertestarter 

Sponsorene av hjertestarteren er Aker Egersund, Bouvet, Lyse og SR-Bank. Demovideo fra Røde Kors 
ble vist. 

5. Innstilling/valg av nye utvalgs- og komitemedlemmer 

O-utvalget: 
Berit Bakken - går ut 
Per Ingar Hadland - går ut 
Brit Nilsen - gjenvalg 
- Eli Tjåland Stokka (Sandnes Sparebank) - ny 
- Tor Sverre Skåra (Puls Egersund) - ny 

Premiekomiteen:  
John Thorsnæs, Ove Oaland og Trond Riskjell - går alle ut 
- Øyvind Egeskog (Aftenbladet) – ny 
- Arvid Thorsen (Aftenbladet) – ny 
- Ingunn Anda Haug (Lærdal Medical) – ny 

Valgkomiteen: 
Anne Garsrud – går ut 
Arne Brandsberg – går ut (var hentet inn som reserve) 
- Ragnhild Auglænd (SBBL) – ny 
- Paul Terje Haarr (Klepp Kommune) - ny 

6. Eventuelt 

Berit delte ut Kretsens lunsjboks til de som gikk ut av vervene. 
Ommund viste løpsstatistikk for årets løp samt en oversikt over utviklingen fra 2003 og til 2013. 
Etter nedgang i antall løpere i 2006–2007 er vi igjen tilbake på nye høyder med et gjennomsnitt på 
436 startende løpere pr. løp. Hele 5 løp har over 500 startende løpere. 



7. Premieutdeling og trekning 

John orienterte om arbeidet i premiekomiteen og la ut liste for signering. 
Det blir mulighet for å bestille hele sett eller deler av sett, link til bestillingsliste blir lagt ut på 
hjemmesiden. 
 
Ommund sto for loddtrekning av gavekort på kr 2.000 til verver og nybegynner som ble: 
Verver: Jan E. Øvremo, CHC Helisport BIL 
Nybegynner: Cecilie Berthelsen Kjær, Statoil BIL 
 
Avtroppende leder takket for seg og ønsket alle velkommen på nattløpene og takket for fremmøte og 
ønsket alle vel hjem. 
 

51 deltakere: 
Inge Løland Bristow 
Margot Asheim SUS 
Ingvar Haabeth Sandnes kommune 
Kjell-Ivar Skjørestad Sandnes kommune 
Aslaug Lura Sandnes Sparebank 
Ragnhild Berntsen Time kommune 
Henny H Reinholdt SUS 
Egil Røyneberg ConocoPhillips 
Svein Mæle Statens Vegvesen 
Anne Saffer Shell 
Geir Sand  SUS 
Jørgine S Morstøl Prefab Design 
Finn Morten Årstad Statens Vegvesen 
Nina Svendsen ABB 
Berit E Olsen Lærerne 
Lillian Dahl Fitjar Stavanger kommune 
Asgeir Bell Stavanger kommune 
Svein Eliassen Statoil 
John Thorsnæs National Oilwell/Premiekomiteen 
Hilde Nordbø MPM 
Jostein Tunheim Statoil 
Terje Hodne Nilsen Statens Vegvesen 
Magne Habbestad Apply Sørco 
Maira Andersone Aftenbladet 
Arne Hetlelid Schlumberger 
Tor Livar Flugsrud Schlumberger 
Arne Brandsberg Dalanekommunene/Valgkomiteen 
Jan Hetland Dalanekommunene 
Jan Inge Lunde Politiet 
Alf Håkon Haugland Statoil 
Kjell Langvik Simex 
Ove Oaland Statoil/Premiekomiteen 
Olav Aartun Aarbakke 
Jørgen Nilsen CGI 
Tor Inge Halvorsen Aftenbladet 
Per Bakken Aftenbladet 
Anne Malmin  SR-Bank 
Gørild Espedal SR-Bank 



Berit K Gramstad SR-Bank 
Olga Djuve Klepp kommune 
Jan Værp Klepp kommune 
Kjetil Wirak Kartverket 
Alf Gyland Sandnes kommune 
Hege N Andersen Klepp kommune 
Anne Garsrud Tine/Valgkomiteen 
Heidi Elin Aasbø Rogaland Bedriftsidrettskrets 
Berit Bakken Hellevik VVS/O-utvalget 
Brit Nilsen Politiet/O-utvalget 
Steinar Amundsen Statens Vegvesen/O-utvalget 
Per Ingar Hadland Aker Solutions/O-utvalget 
Ommund Bakkevold Lærerne/O-utvalget 


